

Fælles menighedsrådsmøde for Thorning, Vium og Grathe.

Tirsdag d. 1. juni kl 17.30 i Sognehuset Thorning.

Mødedeltagere:

Jørgen Løvstad, Michael Holst Kongensholm, Lene Tind Ahrenfeldt,
Jørgen Andersen, Gitte Funch, Malene Stenholt, Ketty Nielsen, Vibeke Clausen,
Linda Lyngsøe, Sanne Børgesen, Leif Pedersen, Trine Degn, Morten Degn,
Sten Langdahl, Jesper Holm, Margit Sørensen, Lene Jeppesen, Søs Lauritsen.

Afbud: Christoffer Thomsen

Bilag: 1. Thorning, Grathe, Vium - september 2021 tur til Sydslesvig.

2. Priser Højskolesangbogen.

1. Godkendelse af dagsorden:

Godkendt

2. En orientering om menighedsrådets sammensætning af de enkelte medlemmer, arbejdets karakter set ud fra en bibelsk/teologisk vinkel (JL)

Udlevering af materiale: "Om Åndens gaver," "Ignatius af Loyola," "En leders bøn."

Gennemgang ved Jørgen L.

3. Pastoratet udpeger et af MR-medlemmerne, vi medarbejdere kan kontakte om ad hoc arrangementer/indkøb/? af mindre ting, som vi ikke nødvendigvis skal involvere hele MR i pastoratet i. (JL)

Dette skal drøftes i hvert enkelt M-råd. Ønskes det, at der udpeges en "kontaktperson."

Skal der være et max rådighedsbeløb?

4. Punkt uden min tilstedeværelse: Er der overvejende stemning for i pastoratet, at jeg via provst og biskop forsøger, at forlænge min ansættelse ud over de 70 år, hvilket jeg - om Gud vil - bliver i august 2022 (JL)

Det vil i så fald være max 3 år - altså indtil sommeren 2025.

Dog: Hvert år ved denne tid, skal MR i hele pastoratet drøfte, om ansættelsen skal fortsætte. Jeg vil kun være her ud over de 70 år, hvis der overvejende er stemning for at det er relevant. Ingen kan vide, hvordan udviklingen - og min mentale og fysiske helbredstilstand er løbende!

Alle er enige om, at vi ønsker at Jørgen fortsætter.

5. Fælles tur for alle MR i pastoratet (Bilag 1) (JL)

Der nedsættes et udvalg, til at arrangere en tur, bestående af:

Sanne Børgesen, Margit Sørensen, Linda Lyngsøe, Jørgen Løvstad.

6. Brugen af medier til gudstjeneste efter Corona. (JL)

Skal der evt indkøbes udstyr til livestreaming ? Hvert enkelt M-råd drøfter emnet og det tages op på næste fællesmøde.

7. Fællesindkøb af 30 stk nye Højskolesangbøger. (Bilag 2) (JL)

Der er indhentet et tilbud på 30 Højskolesangbøger til en pris af 8396,75 kr.

Hvert enkelt M-råd drøfter, om det skal være et fællesindkøb og i så fald hvor sangbøgerne skal placeres. Tilbage melding til Jørgen Løvstad om jeres endelige beslutning.

8. Kirke- og kulturmedarbejderens opgaver - et punkt tilfælles med alle!

Der er ønske om en registrering af timeforbrug. Dette for at få et overblik over hvordan de timer, der nu er i overskud efter endt uddannelse i Vestervig, kan bruges bedst.

Lene prøver, at lave et overslag over hendes timeforbrug. (Tilbage melding fra Lene i

løbet af ca 14 dage)

Hvert enkelt M-råd udarbejder en prioriteret liste over ting som der ønskes Lene skal arbejde med.

Det er tidligere besluttet, at der ønskes fokus på børneområdet. Spirekoret/Børnekoret og sang på Bakkegården er "fredet."

Der er forslag om, at nedsætte et udvalg som udvælger emner fra listerne.

Dette drøftes i M-rådene.

Foreslag/ideer til Lenes arbejde:

Læse/studiekreds, Voksenkor, Hjælp ved familiegudstjeneste, Besøgstjeneste for enlige, Dåbsgudstjeneste (indbydelse til gudstj. 5 år efter dåb) Kirkecafe, Babysalmesang og efterflg. sammenvær/kaffe. Minikonfirmander, Konfirmander, Børnehaver - fejring af kirkens fødselsdag, Indgå i skolens sorggrupper og trivelsgrupper.

Når hvert enkelt M -råd har lavet en prioriteringsliste, og det vides hvor mange timer der er til rådighed udvælger kontaktpersonerne sammen med Lene hvilke ting der skal arbejdes med.

9. Orientering og status på garagebyggeri ved præstegården (JA)

Pga skimmelsvamp skal bygges ny garage. Der kan ikke bevilliges penge til, at hele byggeriet kan foretages på en gang. Måske bygges opbevaringsrum i første omgang? Præstegårdsudvalget arbejder videre med sagen.

10. Koordinationsudvalget (LA)

Udvalget er kommet godt i gang. Næste møde 16.6.21 i Sognehuset kl 16.30
Denne dag planlægges aktiviteter for resten af 2021.

11. Kirkens venner (Aktivitetsudvalget, Thorning)

Personer som har lyst til at hjælpe med praktiske opgaver. Der skal laves en liste over personer som kan kontaktes hvis M-rådene har brug for hjælp ved afholdelse af arrangementer. Der kan evt. hænge en fysisk liste i kirkerne.
Initiativet omtales i kirkebladet.

Der nedsættes et udvalg, som arbejder videre med ovenstående, bestående af:
Vibeke (Thorning) Sanne (Vium) Margit (Grathe)

12. Eventuelt - herunder information og aftale om kommende mødedatoer.

JL: Hvis vejret tillader det, vil der søn.6.6.21 bliver inviteret til "Fællessang i det fri" i Thorning.

JL: Bedemand Poul Henning holder afskedsreception tors d. 3.6.21. Søs og Kaj deltager og medbringer gave (fællesgave fra Thorning, Grathe, Vium)

Næste møde 2.november 2021. Vium indkalder til møde.

13. Lukket punkt.

Ref. LJ